
      Protokół z XLVIII Sesji 

       Rady Dzielnicy XVII, 

       „Wzgórza Krzesławickie”, 

       os. Na Stoku 15 

       z dnia 30 sierpnia 2018 r. godz. 18
00 

 

Porządek obrad XLVIII Sesji Rady Dzielnicy XVII : 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:     

4.1  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-10.7123.522.2018.BS 

4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-10.7123.548.2018.BS 

4.3 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Glinik zgodnie z pismem 

ML-10.7123.549.2018.MM 

4.4 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-10.7123.557.2018.MM 

4.5 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-10.7123.564.2018.BS 

4.6 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-10.7123.574.2018.BS 

4.7 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 

pismem ML-10.7123.609.2018.MM 

4.8 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-10.7123.610.2018.BS 

4.9 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Glinik zgodnie z pismem 

ML-10.7123.611.2018.MM 

4.10 korekty na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2018 

4.11 opinii do lokalizacji przystanku „Niebyła n/ż” 

4.12 montażu progów zwalniających na ul. Darwina w Krakowie                                                           

4.13 zmiany podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2018 

4.14 podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2019 

 

5. Interpelacje i zapytania 

6. Oświadczenia i komunikaty 

 

 

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Po stwierdzeniu quorum (obecnych 13 radnych), sesję otworzył Przewodniczący Rady 

i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając Członków Rady Dzielnicy 

Obecni wg załączonej listy. 

 



ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przewodniczący Stanisław Madej przedstawił zebranym projekt porządku obrad XLVIII Sesji Rady 

Dzielnicy XVII, który został przyjęty jednogłośnie pozytywnie 

 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu): 
 

ad.4.1.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-10.7123.522.2018.BS 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-10.7123.522.2018.BS 
 

ad.4.2.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-10.7123.548.2018.BS 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-10.7123.548.2018.BS 

 

ad.4.3.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Glinik zgodnie z pismem 

ML-10.7123.549.2018.MM 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Glinik zgodnie z pismem ML-10.7123.549.2018.MM 
 

ad.4.4.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-10.7123.557.2018.MM 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-10.7123.557.2018.MM 
 

ad.4.5.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-10.7123.564.2018.BS 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-10.7123.564.2018.BS 
 

ad.4.6.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-10.7123.574.2018.BS 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-10.7123.574.2018.BS 
 

ad.4.7.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 

pismem ML-10.7123.609.2018.MM 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-

10.7123.609.2018.MM 
 
 



ad.4.8.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-10.7123.610.2018.BS 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-10.7123.610.2018.BS 
 

ad.4.9.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Glinik zgodnie z pismem 

ML-10.7123.611.2018.MM 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Glinik zgodnie z pismem ML-10.7123.611.2018.MM 
 

ad.4.10.  korekty na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2018 

Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty na zadaniach 

Dzielnicy XVII w roku 2018 
 

ad.4.11.  opinii do lokalizacji przystanku „Niebyła n/ż” 

Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu   

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie opinii do lokalizacji 

przystanku „Niebyła n/ż” 
 

ad.4.12.  montażu progów zwalniających na ul. Darwina w Krakowie 

Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie montażu progów zwalniających  

na ul. Darwina w Krakowie w głosowaniu: za 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. 
 

ad.4.13. zmiany podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2018 

Projekt Zarządu Dzielnicy. Pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej   

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zmiany podziału środków 

finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2018 
 

ad.4.14. podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2019 

Projekt Zarządu Dzielnicy. Pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej   

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie podziału środków 

finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2019 
 

 

ad.5. Interpelacje i zapytania 
Pan G. Rojewski zwrócił się z prośbą do Członków Zarządu o podjęcie interwencji w Zarządzie 

Infrastruktury Komunalnej i Transportu w sprawie jakości wykonania remontu chodników przy  

ul. Poległych w Krzesławicach i przy ul. Zielony Jar. 

Głos w tej sprawie zabrali również p. St. Madej, p. J. Kawa p. A. Dziedzic, p. L. Zaleński 

Ustalono, że w powyższej sprawie zostanie wystosowane pismo lub mail do ZIKiTu z prośbą o pilne 

spotkanie w celu omówienia nieprawidłowości występujących na ww pracach remontowych.    
 

ad.6. Oświadczenia i komunikaty 
Pan G. Rojewski poinformował zebranych o przebiegu odbioru urządzeń do street workoutu w Parku 

Zielony Jar. 

Przewodniczący poinformował o spotkaniu Członków Zarządu z Przedstawicielami Infrastruktury 

Miejskiej w sprawie budowy parkingów „Park & Ride”, poinformował również, że zapotrzebowanie 

na miejsca parkingowe na terenie Dzielnicy XVII można zgłaszać do Komisji Budownictwa  

i Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy XVII, która przygotuje odpowiednie pismo w tej sprawie.  

Przewodniczący odczytał zebranym pismo p. K. Frankiewicz w sprawie ławki przy  

ul. Łuczanowickiej. Przewodniczący poinformował zebranych, że po wizji w terenie z Wykonawcą, 



Pan Jan Kawa poinformował Członków Zarządu, że nie ma miejsca na postawienie jeszcze jednej 

wnioskowanej przez P. Frankiewicz ławki.  Głos w tej sprawie zabrali również p. K. Frankiewicz,  

p. J. Kawa, p. A. Dziedzic 

 

Przewodniczący przywitał przybyłego na sesje Radnego Miasta Krakowa Pana Kazimierza 

Chrzanowskiego, informując jednocześnie, że dzięki interwencji Pana Radnego MPEC wycofał się z 

planów likwidacji parkingu w os. Na Wzgórkach 

Przewodniczący poinformował zebranych, że Rada Miasta Krakowa ma ustalać termin wyborów do 

Rad Dzielnic oraz że kadencja Rad Dzielnic ma zostać wydłużona do 5 lat. 

Następnie głos zabrał Pan Kazimierz Chrzanowski informując zebranych o planach remontowych 

ulic Kocmyrzowskiej i Glinik oraz o MPZP obszaru „Łuczanowice”  

 

Przewodniczący odczytał pismo Miejskiego Konserwatora Zabytków w sprawie oględzin drzew i 

krzewów wnioskowanych do usunięcia na terenie Dworku Matejki w dniu 31.08.2018r. 

 

Następnie Przewodniczący odczytał terminy posiedzeń komisji Rady Dzielnicy XVII w miesiącu 

wrześniu 2018: 
 

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 03 i 17.09.2018r. 

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 05 i 19.09.2018r 

Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 10 i 24.09.2018r. 

Komisja Spraw Mieszkaniowych - 20.09.2018r 

Komisja Ochrony Środowiska 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 

Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego 

- 

- 

- 

12.09.2018r. 

20.09.2018r. 

17.09.2018r 

 

Kolejna Sesja Rady Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” została ogłoszona na dzień 

27 września 2018r. na godz. 1800   

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący p. Stanisław Madej podziękował 

za przybycie i o godz. 1945 zamknął posiedzenie XLVIII Sesji Rady Dzielnicy XVII. 

 
Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 
 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Stanisław Madej 


